### STARTRC.



### **Charging Hub** for Mini 3 Pro Manual

充电管家适用于Mini 3 Pro 说明书

### 产品简介

本产品适用于Mini 3 Pro 智能飞行电池和长续 航智能飞行电池充电。电池放上去后,可以查 看电池电量。该充电管家可一次给3个电池充 电,并能自动检测,优先对高电量的电池充电。 产品小巧轻便,易于收纳和携带。

### 产品特点

- 1. 可以查看电池电量
- 2. 体积小巧 便干携带
- 3. 可以依次给3个电池充电
- 4. 自动检测,优先对高电量的电池充电

### 使用说明

### 优先对高电量的电池充电

1. 把电池接入充电管家,按下功能按钮即可 查看电池电量,无需接线。接着给充电管家 接电即可充电

- 2. 充电时间:单个电池容量2453mAh 45分钟
- 3. 充电时间:单个电池容量3850mAh 65分钟
- 4. 同时放入3个电池容量2453mAh充电时间 3X45=135分钟
- 5. 同时放入3个电池容量3850mAh充电时间 3X65=195分钟

电量指示灯	亮1颗灯	亮2颗灯	亮3颗灯	亮4颗灯
剩余电量	< 25%	25-50%	50-75%	75-100%
电量提示	O••••	0 ••••	O••••	0••••



### 产品参数

产品型号: ST-1111104

产品材质: ABS

产品颜色: 灰色 产品重量: 61G

包装重量: 113G

产品尺寸: 94×55×30mm 包装尺寸: 103×82×40mm 充电环境温度: 7-40℃

输出电压: 8.5V 4.0A (Max) 输入电压: 5V/9V/12V/20V 3A

支持PD快充(Max)

推荐使用充电器: DJI 30W USB-C充电器或 其他支持USBPD快充协议的充电器

### 产品清单

- 1. 充电管家\*1
- 2. USB-C充电线\*1
- 3. C-C充电线\*1
- 4. 说明书\*1

# 免责声明

安全使用注意事项

电池短路,导致火灾;

4. 请勿私自分解或组装充电管家;

1. 充电时请将充电管家平稳放置,并不要用

其他物品覆盖,以保证充电管家的正常散热;

3. 本产品仅限室内使用,请勿暴露于雨中或雪中;

2. 禁止对表面破损的电池进行充电,以免发生

感谢您购买STARTRC Mini 3 Pro 充电管家, 在使用该产品之前,请仔细阅读本声明,一旦 使用,即被视为对本声明全部内容的认可和 接受。请严格按本说明书使用该产品,并务必 重视注意事项.因用户不当使用造成的任何 损失,我司将不承担任何责任。

### STARTIRC ==

## **Charging Hub USER GUIDE**



### Introduction

The charging hub was designed for Mini 3 Pro drone intelligent flight battery and intelligent flight battery plus. The hub gives you the ability to insert and intelligently recharge up to three flight batteries at once, and check the level of batteries. Especially, it can automatically detect and will intelligently recharge the battery that has the most power first. That way, you can have a full battery for your Mini 3 Pro ready to go ASAP.

### Instruction

The charging hub will give priority to charging the battery which has the most power

- 1. Charging time: about 45 minutes for 1 2453mAh battery; About 135 minutes for 3 2453mAh batteries.
- 2. Charging time: about 65 minutes for 1 3850mA battery; About 195 minutes for 3 3850mAh batteries
- 3. Put your battery on the charging hub, and press down the button, then you can check the battery level. There is no need to plug cable.

Indicator light	One light on	Two lights on	Three lights on	Four lights on
Power percent	< 25%	25-50%	50-75%	75-100%
Battery level display	0••••	0••••	0••••	O••••



### In the box

- 4. Manua I\*1



**Specifications** 

Gross weight: 113G

Size: 94×55×30mm

Package size: 103×82×40mm

Output: 8.5V 4.0A (Max)

Input voltage: 5V/9V/12V/20V 3A

( support PD fast charging (max))

Charging ambient temperature: 7-40°C

Notes: it is recommended to use DJI 30W

USB-C charger or other charger which

supports USB PD fast charging protocol

Material: ABS

Color: Gray Net weight: 61G

Model No.: ST-1111104





- 1. Please place the charging housekeeper smoothly and do not cover with other items to ensure the normal heat dissipation of the charging hub during charging batteries.
- 2. Do not charge a battery whose surface is damaged. Otherwise, battery short circuit may occur, which may cause fire.
- 3. This product is for indoor use only, do not expose to rain or snow.

### Disclaimer

Cautions

Thank you for purchasing STARTRC Mini 3 Pro charging hub. Please read this statement carefully before using the product. Once using the product, it will be regarded as the approval and acceptance of all contents of this statement. Please use the product in strict accordance with this manual and pay attention to the precautions. We will not assume any responsibility for any loss caused by improper



- 1. Charging hub \*1
- 2. USB to Type-C charging cable \*1
- 3. Type-c to Type-C charging cable \*1